



Online – teams	Plats
<p>Närvarande: Anders Ödman, Anders Eriksson, Sara Hill Via länk: Birgitta Ipsonius, Mikaela Fläderblom §1-9, Oscar Johansson §1-8, Björn Jönsson §6-9 Adjungerad: Sandra Karlsson Vid protokollet: Anders Eriksson</p>	<p>Närvarande</p>
<p>Ordförande Anders Ödman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Vi gick laget runt och kollade av läget.</p>	<p>§ 1 Öppnande av mötet - checkin</p>
<p>BESLÖT att godkänna föredragningslistan med tillägg om arrangemangsplan och ekonomi</p>	<p>§ 2 Föredragningslista</p>
<p>BESLÖT att utse Birgitta till justerare</p>	<p>§ 3 Val av justeringsperson</p>
<p>BESLÖT Att Anders E är formellt medlem i Ransbergsstiftelsen och deltar inte i den styrelsen längre, men kommer inte heller medverka i beslut rörande Ransberg i FS heller innan han formellt avgått ur stiftelsestyrelsen.</p>	<p>§ 4 Frågan om jäv</p>
<p>De tre tidigare protokollen är signerade och publicerade</p> <p>BESLÖT att godkänna föregående mötesprotokoll</p>	<p>§ 5 Föregående protokoll</p>
<p>De ledamöter som var på plats under lördagens gemensamma FS möte delgav övriga ledamöter i styrelsen om hur dagen hade varit samt föredrog den presentation som Projektledare Anna Bergkvist använt sig av under dagen. Flera frågor gällande innehållet i presentationen diskuterades</p> <p>BESLÖT att göra en större genomgång på vårt nästa möte i Örebro som förberedelse inför nästa rörelsegemensamma möte i mars.</p>	<p>§ 6 Frågor från lördagens möte med övriga rörelsen</p>



att Sandra, eventuellt med stöd av Anders E och Mikaela, kontaktar Anna (projektledning för projektet) och tackar för mötet och förankrar på vilket sätt vi kan informera våra medlemmar om status och som vårt avstamp i vår förankringsprocess. att extra FM hålls i Norrköping 23 november	
Kassör Oscar redogjorde för en första slutsats av resultat för 2023. Det kommer troligen bli ett större underskott än budgeterat, men går inte att säga klart förrän bokslutet är klart	§ 7 Ekonomi
Vi har fått brev med några frågor om hur styrelsen ska kommunicera med revisorerna. AU har svarat att de ska få tillgång till de delar av Teams som behövs. BESLÖT Att vi bekräftar AU-beslutet Att en presentation av hur den exakta lösningen blev presenteras på nästa FS-möte att bjuda in revisorerna till FS-mötet 10-11 februari i Örebro	§ 8 Fråga från verksamhetsrevisorerna
<ul style="list-style-type: none">• GS, enligt bilaga 01• FO Ingen skriftlig rapport finns och det har inte heller hänt så mycket sedan sist, men...<ul style="list-style-type: none">○ Anders Ö och Sandra har diskuterat hur samarbetet dem emellan ska fungera och hur vi försöker avlasta Sandra från delar av hennes nuvarande arbetsuppgifter.○ Anders Ö har haft möte med de andra FO i rörelsen och bl.a. diskuterat problematiken med att GS är med och tar fram en nu organisationsstruktur där de själva kanske inte har någon plats.• Utbildningsutskottet Krav från Scouternas Folkhögskola är att kursledare ska vara ackrediterade och teamet för vår Solvargskurs är inte det ännu. Det finns inte något tillfälle att bli ackrediterad förrän efter kursen går till sommaren.• Möte med Scouternas GS Anders Ö och Sandra har tillsammans med projektets Jonas Groth träffat Scouternas GS Anna-Karin Henning. Beskedet från Scouterna är att så länge det finns en förening som bedriver scouting är den välkommen att ansluta sig till Scouterna. Det kommer alltså lösa sig att kårer kommer att förbli kopplade till Scouterna oavsett hur nykterhetsrörelsen organiserar sig.• Möte med Scouternas valberedning Anders Ö och Anders E hade möte med Katarina Hedberg och hon	§ 9 Rapporter



<p>gick igenom processen för dem fram till DJ i november. Nu i nomineringsfas och senare kandideringsfasen och uppmanade oss att be våra kårer att nominera personer till Scouternas positioner – inte bara styrelsen</p> <ul style="list-style-type: none">• KO-träff Anders Ö, Anders E och Birgitta var med på mötet och det var ett önskemål från mötet var att få feedback/utvärdering på Vit Jul.	
<ul style="list-style-type: none">• Månen Rapport enligt bilaga 02 <p>BESLÖT</p> <p>att notera rapporten</p> <p>att utbetala det av Månens scoutkårs ansökta verksamhetsstödet för 2022.</p> <p>att uppdra Birgitta och Anders Ö till fortsatt kontakt med Månens scoutkår</p> <ul style="list-style-type: none">• Knäred Skånedistriktet har blivit lovade av förbundet att vi ska hantera nedläggning/avyttring av deras fastighet. <p>BESLÖT</p> <p>att uppdra åt kansliet att utreda frågan</p> <ul style="list-style-type: none">• Skellefteå Även här finns en fastighet som behöver avvecklas. Här finns inte något distrikt som kan hantera ärendet. <p>BESLÖT</p> <p>att uppdra åt kansliet att utreda frågan</p> <ul style="list-style-type: none">• Nossebro Kårens scoutstuga är föremål för tvångsinlösen av kommunen och vi har blivit ombdda att skriva en formell skrivelse till kommunen. <p>BESLÖT</p> <p>Att Sondera hos Scouterna och IOGT-NTO om det förekommit liknande situationer tidigare och riksorganisationerna då hanterat det.</p>	<p>§ 10 Scoutkårer</p>
<p>Sara har tagit fram ett förslag på att göra FM mer attraktivt för yngre medlemmar. Både vad man kan göra hemma på kåren innan FM och även under själva möteshelgen.</p> <p>Anders E kommer vara mötesordförande på distrikt Västs DM och Sara är kontaktperson. Det skulle finnas möjlighet att testa några idéer där inför nästa års FM</p> <p>Bilaga 03</p>	<p>§ 11 FM-upplägg för unga</p>



<p>Nästa möte är i Örebro 10-11 februari och är det enda mötet under våren då vi har hela helgen till förfogande. Resterade fysiska möten är tillsammans med övriga rörelsen (mars och maj). Lokal för mötet är bokad</p> <p>BESLÖT att ge Sara och Sandra i uppdrag att fortsätta förbereda de praktiska detaljerna</p>	<p>§ 12 Nästa FS-möte</p>
<p>Vi har fått in några nomineringar än så länge, men det behövs fler personer i gruppen</p> <p>BESLÖT att Anders Ö och Birgitta får i uppdrag att rekrytera och utse gruppen och att detta bekräftas via ett per capsulam-beslut</p>	<p>§ 13 Egen utredning – referensgrupp</p>
<p>Anders E har sammanställt en lista över beslut som fattats på våra inledande möten efter FM och vilka av dessa som inte redovisats än, men det fanns inte tid att gå igenom den på detta möte.</p> <p>BESLÖT Att bordlägga genomgången till nästa FS-möte</p>	<p>§ 14 Utestående frågor ("restlista")</p>
<ul style="list-style-type: none">• Utmanaringet – representation mm <p>BESLÖT Att Anders Ö kontaktar våra suppleanter så att de kan vara med i Stockholm på det gemensamma rörelse-mötet samma helg Preliminärt blir det Sara, Anders E och Mikaela som åker. Kanske även David.</p> <ul style="list-style-type: none">• Förbundsråd – första fundering Ransbergssstiftelsen har beslutat att det inte blir någon vårfest samma helg utan vi blir ensamma på anläggningen den helgen. Då blir det mer praktiska detaljer som behöver hanteras gällande t.ex. mat. <p>BESLÖT Att uppdra åt kansliet att organisera förbundsrådet</p> <ul style="list-style-type: none">• Interna rutiner <p>BESLÖT Att ta upp frågan på nästa möte då vi diskuterar Team och vår digitala struktur.</p> <ul style="list-style-type: none">• Valberedning INRIF <p>BESLÖT Att bordlägga till nästa möte</p>	<p>§ 15 Övriga frågor</p>



<ul style="list-style-type: none">ScoutNet, Bilaga 04 BESLÖT att uppdra kansliet att ta kontakt med Scouterna gällande inträde i Scoutnet att uppdra kansliet att ta fram en tidsplan för hur genomförandet skulle kunna gå till.	
Nästa egna möte är 10-11 februari i Örebro	§ 16 Nästa möte 10-11/2
Ordföranden Anders Ö avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte.	§ 17 Mötets avslutande

Sekreterare

Justerare

Ordförande

Anders Eriksson

Birgitta Ipsonius

Anders Ödman